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govern SENSE iniciativa
Lo govern pregunta a Iniciativa Canareva quina seria la nostra posició davant los pressupostos 
2008. Contestem que abans els hem de veure i que qualsevol possibilitat estava oberta. 
Davant d’un possible vot afirmatiu d’Iniciativa als pressupostos 2008, el 19 de setembre 
comuniquem al cap de llista d’esquerra que Iniciativa el condiciona a la nostra entrada al 
govern. Volem un altra manera de fer i facilitar la governabilitat municipal. 
Ja han passat dos mesos i mig, el pressupost 2008 compta amb els vots positius del PSC, de 
CiU i d’ERC i no s’ha produït cap altra reunió entre Esquerra i Iniciativa Canareva. 
4 poden governar i 5 no?
Per què han tardat tant en fer semipúblics els pactes implícits amb la segona formació 
política del consistori? Realment, què hi darrere del pacte? 
Està clar que la nostra aportació no els és útil i cada vegada tenim més clar el motiu: una 
altra manera de fer política no interessa a Esquerra d’Alcanar, volen seguir amb un estil de 
fer política que no ens duu a cap lloc, però que els pot assegurar la “poltrona”

un polígon amb POC ANGLE
Quins interessos han guiat l’acció del govern? 
Els generals i els de la gent d’aquí segur que no.
Les imprecisions, els canvis, la falta de rumb ha 
portat a la paralització pràctica d’un polígon que 
ha servit més per a espantar que per a atraure 
empreses. Tot i així, CiU i ERC diuen que el 
polígon dels Campets està ben fet.
Iniciativa Canareva volem una nova reparcel·lació 
i unes regles del joc que no perjudiquen negocis i 
expectatives creades.

L’Àngol “ANGOLIT”
Una placa. Proposarem que posen una placa a 
aquest monument. Una placa recordatori de la 
inutilitat, inoperància i ineficiència de tots los 
polítics que hi han posat les mans i s’hi han fet 
fotos.
En tot cas, és evident que UN partit polític NO és 
gens eficient en les seues accions.
Quan els representants de TOTS els partit polítics 
vam anar a Tarragona per a interessar-nos per 
l’obra van quedar clares les conseqüències 
d’actuacions unilaterals i solitàries d’UN partit 
polític: errades, retards i desinformació.

Iniciativa proposem unitat d’acció de tots els grups.
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centre de QUATRE?
S’han encantat fins al final. El 28 de maig TOTS els 
grups polítics APROVEM en Ple la concessió per a 
continuar les obres del centre de dia i residència.
El dia 13 d’agost, dimecres, després de 2 mesos i 16 
dies, es va signar finalment el contracte entre 
l'Ajuntament d'Alcanar i l'Onada per a l'acabament i 
gestió del Centre de Dia i residència assistida.
Des d'Iniciativa Canareva hem demanat al govern 
d'Alcanar que posen els mitjans necessaris perquè 
no es torne a produir un retard administratiu 
d'aquestes característiques en futures actuacions. 
Així, si atenem els compromisos signats, el mes de 

juny de l'any 2009 entraria en funcionament.
Tot i així, l’empresa i l’alcalde d’Alcanar ja van ANUNCIAR, en un acte públic celebrat el dia 
8 d’octubre, que NO ES COMPLIRIEN els terminis ni alguna de les condicions que el Ple va 
aprovar. Estem parlant que potser no totes les places seran públiques i que a les festes 
d’agost o a les Quinquennals o a final d’any (es van dir les tres coses) potser podríem gaudir 
ja d’aquest servei.
Bé, tot un exemple de falta de seriositat i de presa de pèl al poble d’Alcanar. I la cosa encara 
no s’ha acabat. Ara ens trobem amb la sorpresa que l’empresa vol hipotecar la concessió per 
a demanar un préstec. Mirarem que no es perjudiquen ja més els interessos del nostre poble.
Iniciativa opinem que hem de començar ja a pensar en un SEGON EQUIPAMENT. Les places 
previstes de centre de dia ACTUALS són insuficients.

una REVISTA i una RÀDIO de tothom?
Això és el que volem i que encara no tenim. 
L’alcalde o el regidor de mitjans de comunicació 
són els qui ho decideixen i converteixen la revista 
en un òrgan de propaganda de partit.
Un dels molts exemples: En un dels darrers 
números de la revista no hi ha cap reportatge sobre 
la celebració institucional de la diada nacional de 
Catalunya (amb la Banda, lectura de manifest, 
ofrena,...) però sí que ens diu com van passar 
aquell dia la gent d’Esquerra Republicana 
d’Alcanar.
Iniciativa Canareva volem que es cree un consell de 
redacció de mitjans de comunicació (revista, ràdio 
i pàgina web) que siga representatiu de les diferents sensibilitats socials, polítiques i 
territorials de la nostra comunitat.

POC gran per a la 
gent GRAN
Lo govern encara no ens ha ensenyat el projecte 
ni hem tingut l’oportunitat de fer cap 
aportació.
El van exposar al Centre Cívic i hem pogut 
comprovar que es queda menut i que és molt 
millorable.
Lo Casal de la gent gran està naixent amb poca 
participació plural i amb una gestió purament 
partidista.

Iniciativa Canareva demanem que s’obren canals de participació ciutadana perquè tothom 
puga donar la seua opinió sobre la ubicació i l’avantprojecte del Casal. Tenim l’esperança que 
tothom ens farem grans.
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